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Luciano Spalletti udzielił w tygodniu wywiadów, podczas różnego rodzaju

spotkań charytatywnych. Trener Giallorossich został spytany między

innymi o pozostanie Sabatiniego i zapewnienia co do transferów.

Spalletti dla pagineromaniste.com:

Sabatini zostanie również na przyszły sezon?

- Sabatini sam wie co musi zrobić. Nie jest typem, którego trzeba bardzo

przekonywać. Zawsze wydawał mi się, mimo tego o czym czytałem, że jest

skierowany ku Romie. Zatem jestem przekonany, że zostanie. Jeśli pracuje się tak

jak on, z sentymentem i zaangażowaniem, oznacza to, że pozostaje ci to w sercu.

Było spotkanie z Dzeko?

- Spotkam się ze wszystkimi w najbliższych dniach: z kierownictwem, Sabatinim,

Baldissonim i Zeccą. To rzecz normalna, nawet jeśli tutaj daje się temu większe

znaczenie. Dyrektorzy spotkają się z piłkarzami i trenerami. Piłkarzy trzeba

wysłuchać, gdyż wszyscy mają swoje potrzeby. Każdy stara się, mimo że wszyscy to

świetne chłopaki, dbać o swoje interesy, co jest rzeczą właściwą.

Otrzymałeś zapewnienia ze strony Sabatiniego, że kadra w przyszłym

sezonie pozostanie jakościowa, nawet jeśli ktoś odejdzie?

- Spotkam się z nim w najbliższych dniach. W ostatnich latach zmieniał rzeczy i

graczy. To pokazuje, że jest świetny w swojej pracy.

 

Spalletti w trakcie memoriału im. Niccolo Gallego:

- Bycie tutaj to wielka przyjemności, fundacja Niccolo Gallego robi wielkie rzeczy.

Florencja?

- Spędziłem tutaj moje dzieciństwo, miałem wielkich trenerów, mam świetne

wspomnienia, od małego chodziłem zawsze oglądać Fiorentinę.

Ty w zespole Violi?

- Byłoby mi ciężko, musiałbym spisać się lepiej niż ci, którzy tu byli. Prandelli,

Montella, Sousa zbudowali wielkie drużyny.

Finał Coppa Italia?

- To był mecz z odrobiną emocji i małą liczbą okazji do gola. Milan rozegrał bardzo

dobry mecz, zasłużył na coś więcej, ale Juventus potwierdził, że jest prawdziwym

zespołem, chciałbym pogratulować Allegriemu.

Pjanic w Juve?

- Jest mistrzem, posiada jakość, zawsze wyprowadza kolegę do pozycji strzeleckiej.
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Polecisz Ljajica Fiorentinie?

- Nie mogę doradzać Sousie, ale Ljajic jest świetnym graczem.

Totti?

- Musi domknąć ostatnie szczegóły kontraktu, ale znaleźliśmy wreszcie rozwiązanie.

Uraz Nainggolana?

- Nasz lekarz widział wyniki badań, którym poddał się Nainggolan. Belgia ma

nadzieję skorzystać z niego w drugim i w ostatnim meczu sparingowym,

zaplanowanych przed początkiem Euro. Nasz lekarz byłby jednak bardziej skłonny,

aby nie ryzykować. Zobaczymy.

 

W podobnym tonie o Sabatinim wypowiadał się były dyrektor Romy, obecnie

pracujący w Bologni, Claudio Fenucci. W wywiadzie dla Sky Sport mówił:

Diawara?

- To samo tyczy się wszystkich młodych graczy Bologni, nie mamy potrzeby

sprzedawania kogokolwiek, gdyż mamy środki na przyszły sezon, ale jeśli wpłyną

oferty wyższe od realnej wartości gracza, wówczas możemy porozmawiać.

Sabatini?

- Rozmawiamy z Corvino na temat rozwiązania współpracy, gdy tylko zamkniemy tą

kwestię, znajdziemy następcę. Oceniamy wszystkie kandydatury, niektórzy są pod

kontraktami w swoich klubach.

Powrót do pracy z Sabatinim?

- Przyszliśmy razem do Romy, razem z innymi osobami wykonaliśmy dobrą pracę,

aby postawić na nogi zespół, który dziś znajduje się w innej sytuacji. Praca z

Walterem była przyjemnością, jest wielkim profesjonalistą. Poznałem wielu

dyrektorów sportowych, którzy są wielkimi profesjonalistami. On jest pod

kontraktem w Romie do 2017 roku i myślę, że Roma nie ma woli, aby go puścić.
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